
ORGANIZIRANO POČITNIŠKO VARSTVO ŠOLSKIH OTROK ALI:

Kam z otroki med počitnicami
Prav gotovo Je v času počitnic vellko staršev mučll
problem, kam s šolarjem, ko šole zaprejo vrata, ko
nenadoma nl več tistega občutka, da Je naš otrok v
šoli In torej nl izpostavljen prenekatertm nevarno-
stim, ki sicer preže nanj - na ullcl, v neprtmernl
družbl... Kaj storitl, da bl blll šolar/l tudl v času, ko so
starši v službl, kar najbolj varnl In hkratl ustrezno
zaposlenl?

Na to so mislili člani Zveze
prijateljev mladine Ljubljana
Center. Skupina za rekreacijo
in letovanje otrok, ki deluje v
okviru zveze, je že zgodaj spo-
mladi pričala z delom na tem
področju: izdelala je program
dnevnega varstva šolskih
otrok in ga skupaj s prijavni-
catni naslovila na vse osnovne
šole občine Ljubljana Center.

Program so poslali tudi kra-
jevnim skupnostim in druž-
benopolitičnim organizaci-
jam, ki so na tem področju.
Namenjen je bil staršem, ka-
terih otroci obiskujejo prvi,
drugi, tretji in četrti razred -
torej nižjo stopnjo. Starši so
najprej z veseljem sprejeli po-
nujeno in prijavljali svoje šo-
laije za to obliko dopoldan-
skega, delno pa tudi popol-
danskega varstva, že v maju.
Sprva je bilo prijavljenih pri-

bližno osemdeset otrok, kar je
dokaj presenetilo organizator-
je; niso namreč pričakovali ta-
ko velike udeležbe! Sčasoma
se je to število občutno zmanj-
šalo (v tedenski izmeni naj bi
bilo nekako 20 otrok), kasneje
pa še bolj padlo, na šest do
dvanajst otrok! Dekleta, ki so
skrbela zanje, dijakinje peda-
goške gimnazije, so se menja-
le vsak teden. Vsak dan so bi-
le organizirane razne dejavno-
sti: obiskali so Urh, se kopali
na Iliriji, šli na grad ali pa v
muzej... Če je bilo vreme sla-
bo, so ostali v osnovni šoli
Prežihovega Voranca, kjer je
bil »sedež« dnevnega varstva.
Marsikdo bo imel pomisleke,
češ: otroci so v šoli vse leto,
pa morajo biti še med počitni-
cami?! Tovarišica ravnateljica
in njena pomočnica sta pove-
dali, da je to najbolj primeBen
prostor pa tudi glede kadra ni

problemov.
»Toda - če je v varstvu le

dvanajst otrok, je to silno dra-
go varstvo; ne za starše - za
družbo!« meni tovarišica rav-
nateljica. Za naslednje leto bo
torej treba temeljito premisli-
ti, če je sploh smotrno?
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